
  (KLASA: 024-02/23-02/01) 

ZAPISNIK 

 

11. sjednice Županijske skupštine 

    Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

održane dana 14. ožujka 2023. godine u 14,00 sati u velikoj vijećnici  

Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 Utvrđeno je da na sjednici prisustvuje natpolovična većina članova Županijske 

skupštine Bjelovarsko-bilogorske županije, odnosno da je od 39 vijećnika prisutno 36 i to: 

Damir Bajs, Marijan Sabolović, Vladimir Bilek, Zlatko Barila, Stanko Grčić, Bojana Hribljan, 

Aida Sučić, Marijan Žiher, Ines Šarić, Zdenka Iharoš, Josip Benić, Drago Hodak, Ivan 

Marković, Dinko Pirak, Silvestar Štefović, Mladen Marinković, Slavko Prišćan, Damir 

Lneniček, Josip Bilandžija, Zoran Bišćan, Anamarija Šepl Plentaj, Ivica Vranić, Slavko Došen, 

Goran Romek, Lreo Valentić, Fredi Pali, Josip Stjepanović, Marijo Puškarić, Sandra Drašković, 

Miroslav Bažant, Slaven Đurđević, Dubravka Dragašević, Ivan Beljan, Boro Bašljan, Branka 

Vekić i Obrad Komlenić. 

 

 Osim članova Županijske skupštine sjednici su prisustvovali: Marko Marušić – župan 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Marija Jungić – zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Saša Lukić – zamjenik župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Tanja Novotni – 

zamjenica župana Bjelovarsko-bilogorske županije, Ivana Legin – pročelnica Upravnog odjela 

za pravne i zajedničke poslove, Mirjana Posavac – pročelnica Službe ureda župana, Suzana 

Raguž Pehar – pročelnica Upravnog odjela za financije, Andrea Prugovečki Klepac – 

pročelnica Upravnog odjela za društvene djelatnosti i obrazovanje, Martina Posavac Ćurić – 

pročelnica Upravnog odjela za gospodarski razvoj i komunalne djelatnosti, Arijana Andri – 

službenica koja privremeno obavlja dužnost pročelnika Upravnog odjela za prostorno uređenje, 

gradnju, zaštitu okoliša i zaštitu prirode, Zlatko Pavičić –pročelnik Upravnog odjela za 

poljoprivredu, Andrea Bengez – pročelnica Upravnog odjela za zdravstvo, demografiju i mlade, 

Darko Marčinković – pomoćnik pročelnika Službe ureda župana, Matea Gebik – viša savjetnica 

za pravne i zajedničke poslove, Ela Vojtek – viša stručna suradnica za poslove Županijske 



skupštine, Josip Ključar – informatički referent, Marko Karakaš- informatički referent, Sanela 

Grbaš Bratković – ravnateljica Opće bolnice Bjelovar, Vedran Trupac – ravnatelj Zavoda za 

javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije, Josip Rajković – ravnatelj Doma zdravlja 

Bjelovarsko-bilogorske županije, Jakob Bukvić – načelnik Policijske uprave Bjelovarsko-

bilogorske, Nenad Mrzlečki – Rvnatelj Zavoda za hitnu medicinu Bjelovarsko-bilogorske 

županije, Dinka Kavalir – ravnateljica Ekonomske i turističke škole Daruvar. 

 Zapisnik 10. sjednice Županijske skupštine prihvaćen je sa 36 glasova “za”. 

 Potom je sa 35 glasova “za” i 1 glasom „protiv“ donijet sljedeći: 

 

D n e v n i  r e d : 

 

1. Aktualni sat; 

2. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske 

županije za razdoblje od 1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine; 

3. Donošenje: 

a. Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Sporazuma o financiranju nastavka 

realizacije projekta izgradnje i opremanja nove zgrade Opće bolnice “Dr. 

Anđelko Višić” Bjelovar, 

b. Zaključka o davanju suglasnosti ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelo Višić” 

Bjelovar, Saneli Grbaš Bratković, dr.med. za potpisivanje Sporazuma o 

financiranju nastavka realizacije projekta izgradnje i opremanja nove zgrade 

Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

4. Donošenje Odluke o kratkoročnom zaduženju Bjelovarsko-bilogorske županije kod 

Erste&Steiermarkische banke d.d. radi premošćivanja jaza nastalog zbog različite 

dinamike priljeva sredstava i dospijeća obveza, 

5. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarivanju Programa 

korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu 

Republike Hrvatske na području Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini; 

6. Donošenje Odluke o izmjenama i dopuni Odluke o potporama poljoprivredi i ruralnom 

razvoju na području Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 2022. do 2025. 

godine; 

7. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o stanju sigurnosti na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini; 

8. Donošenje Odluke o izmjeni i dopuni Odluke o mrtvozorstvu, 

9. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za nadzor nad radom 

mrtvozornika na području Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu, 

10. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području 

prirodnih nepogoda za Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2022. godini, 



11. Donošenje Odluke o dodjeli javnih priznanja Bjelovarsko-bilogorske županije u 2023. 

godini, 

12. Donošenje Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna za redovito financiranje 

političkih stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Županijskoj skupštini 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. godinu; 

13. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu; 

14. Donošenje Odluke o dopuni djelatnosti Ekonomske i turističke škole Daruvar; 

15. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava 

Lisinskog Bjelovar za pokretanje postupka javne nabave i potpisivanje ugovora s 

izvršiteljem usluge za opremanje nove zgrade škole; 

16. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s izvođačem 

radova dovršetka izgradnje školsko-sportske dvorane Osnovne škole Slavka Kolara 

Hercegovac, 

17. Donošenje Odluke o davanju suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s 

izvršiteljem usluge izrade detaljne projektne dokumentacije sustava navodnjavanja 

Kapelica – Kaniška Iva, 

18. Donošenje Odluke o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za javno zdravstvo 

Bjelovarsko-bilogorske županije Vedranu Trupcu, mag. sanit. ing., za provedbu 

postupka javne nabave: Laboratorijski testovi za molekularnu dijagnostiku Sars Cov – 

2; 

19. Donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni (proširenju) 

djelatnosti Zavoda za hitnu medicine Bjelovarsko-bilogorske županije; 

20. Donošenje Zaključka o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava 

pacijenata na području Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu; 

21. Donošenje: 

21.1) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za anesteziju i 

intenzivno liječenje; 

21.2) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Centralna sterilizacija; 

21.3) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Namještaj inox; 

21.4) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za kirurške 

sale; 

21.5) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice“Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostala medicinska 

oprema; 



21.6) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za 

reanimaciju; 

21.7) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: UZV za kardiologiju; 

21.8) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Uređaj za pripremu 

vode za hemodijalizu; 

21.9) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Potrošni medicinski 

materijal za PCR; 

21.10) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Otopine; 

21.11) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zaštitna oprema; 

21.12) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

kateteri, drenovi, sonde i kanile; 

21.13) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Lijekovi na listama HZZO-a koji imaju generičke paralele; 

21.14) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Materijal za higijenske potrebe i njegu (uključujući antiseptike i dezinficijense); 

21.15) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ostali lijekovi (koji nisu uključeni u kategorije pod rednim brojem 1. i 17.); 

21.16) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Posebne skupine lijekova; 

21.17) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal za hemodijalizu; 

21.18) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i intenzivnu medicinu; 



21.19) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni materijal za ortopediju i ortopedski implantati; 

22. Donošenje Zaključka o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti za promjenu prostora 

obavljanja djelatnosti u ordinaciji dentalne medicine; 

23. Donošenje Odluke o izmjeni Odluke o ustrojavanju i imenovanju predsjednika i 

članova Službeničkog suda za područje Bjelovarsko-bilogorske županije; 

24. Izbor i imenovanja: 

a) Donošenje Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Javne ustanove za 

upravljanje zaštićenim dijelovima prirode Bjelovarsko-bilogorske 

županije. 

 

TOČKA 1. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi „Aktualni sat“. 

 Gđa. Anamarija Šepl Plentaj pozdravila je sve prisutne te upitala župana g. Marka 

Marušića u kojoj je fazi opremanje nove bolnice budući da je, zahvaljujući Vladi Republike 

Hrvatske, u državnom proračunu za ovu i iduću godinu osigurano više od 9 milijuna eura. 

 G. Marko Marušić pozdravio je sve prisutne te naveo kako je Opća bolnica „Dr. Anđelko 

Višić“ izradila Troškovnik vezan za kompletno opremanje bolnice u iznosu od 70 milijuna kuna 

što je Vlada Republike Hrvatske u potpunosti prihvatila te najavio kako očekuje da će do kraja 

iduće godine bolnica raditi u visokom stupnju opremljenosti. 

 G. Dubravka Dragašević pozdravila je sve prisutne te upitala ravnateljicu Opće bolnice 

„Dr. Anđelko Višić“ Bjelovar, gđu. Sanelu Grbaš Bratković planira li otkloniti nedostatke u 

ordinacijama opće medicine u prostorijama bolnice budući da su pacijenti prijavili nesnosan 

smrad u navedenim prostorijama za koji je utvrđeno da dolazi od kanalizacijskih cijevi koje 

treba izmijeniti i određene kvarove sanirati? 

 Gđa. Sanela Grbaš Bratković pozdravila je sve prisutne te objasnila kako se radi o 

puknuću cijevi koje su stare kao i zgrade bolnice te ih je potrebno zamijeniti novim cijevima 

što je i učinjeno te smrada više nema, ali kako bi se u potpunosti sanirao kvar potrebni su još 

dodatni popravci koji se tiču same kanalizacije, odnosno u jednom dijelu nema dovoljnog pada 

te se prilikom jačih oborina otpadna voda vraća kroz kanalizaciju. Navela je kako je postupak 

za saniranje navedenog kvara proveden te je izrađen i troškovnik i radovi će početi čim majstori 

budu mogli. 

 G. Rajković nadovezao se na odgovor gđe. Sanele Grbaš Bratković te naveo kako je 

prošle godine bilo planirano uređenje prostorija bolnice u kojima se nalaze ordinacije opće 

medicine, ali sredstava nije bilo dovoljno budući da su cijene svih radova u međuvremenu 

porasle, ali za ovu godinu planirano je ponovno uređenje navedenih prostorija u iznosu od 110 

milijuna eura i to će biti riješeno. 



 G. Josip Bilandžija pozdravio je sve prisutne te upitao župana g. Marka Marušića da li su 

završeni natječaji vezani za obnovu zdravstvenih ustanova u vlasništvu Bjelovarsko-bilogorske 

županije i koji su rezultati? 

 G. Marko Marušić izvijestio je kako su dvije Ispostave Doma zdravlja, i to u Grubišnom 

Polju i Daruvaru prošle na javnom pozivu APN-a za obnovu zgrada te je to zaista dobra vijest 

budući da će kompletna obnova biti financirana sredstvima EU te naveo kako je napravljen i 

plan kako da se u skorijoj budućnosti obnove i preostale dvije Ispostave >Doma zdravlja, a to 

su Čazma i Garešnica. Isto tako, naveo je kako se čekaju rezultati natječaja za obnovu 

Daruvarskih toplica te pojasnio kako se radi o projektu u vrijednosti od 17 milijuna kuna te se 

nada da će se rezultati navedenog natječaja znati u roku od 3 mjeseca. Također, podijelio je i 

vijest kako je 28 novih mladih liječnika došlo raditi u naše zdravstvene ustanove što je veliki 

uspjeh s obzirom na trenutačnu situaciju u drugim dijelovima Republike Hrvatske. 

 G. Marijan Sabolović pozdravio je sve prisutne te uputio pitanje pročelnika Upravnog 

odjela za poljoprivredu, g. Zlatku Pavičiću, a vezano za financiranje kamatnih stopa za proljetnu 

sjetvu. Upitao je koliki je iznos, koliko se financira kamata i koji je intenzitet javljanja naših 

poljoprivrednika za dodjelu istih. Također, zamolio je informaciju o izmjeni regulative za 

nabavu pesticida za voćare, vinogradare i ostale. 

 G. Zlatko Pavičić pozdravio je sve prisutne te naveo kako je natječaj raspisan 13. veljače 

i traje do 5. svibnja 2023. godine, a Bjelovarsko-bilogorska županiju preuzela je obvezu isplate 

3% kamate. Minimalan iznos kredita je 660 eura, a maksimalan iznos je 133 000 eura te je 

ukupno da sada pristiglo 168 zahtjeva. Također, vezano za iskaznice za uporabu pesticida, 

pojasnio je kako se do istih može doći nakon završene edukacije od 4 dana. 

 G. Ivica Vranić pozdravio je sve prisutne te upitao župana g. Marka Marušića kada planira 

objaviti javni poziv za dodjelu potpora male vrijednosti u poljoprivredi? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je u veljači već raspisan javni poziv za financiranje 

proljetne sjetve te će tijekom travnja biti raspisan javni poziv za kreditiranje stočarske 

proizvodnje i javni poziv za dodjelu potpora u poljoprivredi koji ide u 11 mjera. 

Gđa. Bojana Hribljan pozdravila je sve prisutne te upitala župana g. Marka Marušića koliko je 

povećao plaće djelatnicima Bjelovarsko-bilogorske županije budući da je osnovica, a samim 

time i plaća porasla na nivou države te ako nije, zašto nije ? Također, upitala je i kada će smanjiti 

svoju plaću koju je obećao smanjiti? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je svjestan činjenice da su plaće zaposlenika županije 

male i pojasnio kako su već napravljene određene projekcije glede povećanja istih, ali nije bio 

zadovoljan prijedlogom. Svakako je sigurno da će se tijekom godine ići u izmjenu koeficijenata 

i povećanje plaća, ali u ovom trenutku ne može reći u kojem će to iznosu biti te naveo kako mu 

je drago da se brine o plaćama zaposlenika županije samo mu je žao što nije reagirala po pitanju 

toga u neko mirnije vrijeme kada je bilo više mogućnosti za povećanje plaća. 

 Gđa. Aida Sučić pozdravila je sve prisutne te upitala pročelnicu Upravnog odjela za 

gospodarstvo i komunalne djelatnosti, gđu. Martinu Posavac Ćurić, a vezano za problem 

poslodavaca prilikom pokušaja trajnog zapošljavanja radnika koji postoji posebno u 



gospodarstvu, poljoprivredi i turizmu, odnosno na koji način bi se moglo olakšati poslodavcima 

zapošljavanje radnika u navedenim djelatnostima. 

 Gđa. Martina Posavac Ćurić pozdravila je sve prisutne te pojasnila kako Hrvatski zavod 

za zapošljavanje provodi aktivnu politiku zapošljavanja, a ono što županija može napraviti po 

pitanju toga je da putem nekih mjera potakne poslodavce na veću proizvodnju pa samim time i 

povećanje kapaciteta za zapošljavanje i atraktivnosti za radnike. Također, kroz obrazovanje 

moguće su određene mjere za poticanje deficitarnih zanimanja. 

 G. Slaven Đurđević pozdravio je sve prisutne te uputio pitanje pročelniku Upravnog 

odjela za poljoprivredu g. Zlatku Pavičiću da li je netko od predstavnika županije bio na 

sastanku koji je organiziralo Ministarstvo poljoprivrede, a vezano za donošenje novog 

Pravilnika o određivanju područja s prirodnim i ostalim ograničenjima? 

 G. Zlatko Pavičić naveo je kako je na navedenom sastanku ministrica obećala doći u 

jedinice lokalne samouprave i pojasniti upitne dijelove Pravilnike budući da iz studije koju je 

izradio Agronomski fakultet u Zagrebu, a koja je prethodila donošenju novog Pravilnika nisu 

pojašnjeni pojedini upitni dijelovi. 

 G. Dinko Pirak pozdravio je sve prisutne te uputio pitanje županu g. Marku Marušiću 

kada će se isplatiti iznosi vezani za štetu nastalu od prirodne nepogode u rujnu 2022. godine? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je ukupan iznos nastale prijavljene štete 45 milijuna 

kuna te je Vlada Republike Hrvatske osigurala 42 milijuna kuna za saniranje nastale štete. 

Pojasnio je kako treba uzeti u obzir proceduru isplate koje su već izvršene u dva seta, idući 

mjesec kreće novi set isplata te se nada kako će one biti isplaćene u što kraćem roku. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je župana g. Marka Marušića čije to novce Vlada Republike 

Hrvatske dijeli kada se mi moramo toliko zahvaljivati? 

 G. Marko Marušić naveo je kako će odgovor poslati u pisanom obliku. 

 G. Zoran Bišćan pozdravio je sve prisutne te upitao župana g. Marka Marušića u kojoj je 

fazi opremanje Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je dovršetak Glazbene škole jedan od najvećih projekata 

naše županije budući da je financiran isključivo iz proračunskih sredstava jer je on započet bez 

osiguranih sredstava i nada se kako će do rujna ona biti opremljena u potpunosti. 

 G. Fredi Pali pozdravio je sve prisutne te upitao pročelnicu Upravnog odjela za 

obrazovanje gđu. Anddreu Prugovečki Klepac u kojoj su fazi projekti vezani za nacionalni plan 

oporavka? 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac navela je kako se ulaganja u obrazovanje nastavljaju te 

navela kako se županija prijavila na natječaj Ministarstva regionalnog razvoja za izradu 

projektno tehničke dokumentacije potrebnih radova za obnovu Područne škole Predavac i 

Gimnazije Bjelovar te je projektno tehnička dokumentacija za Područnu školu Predavac prošla, 

a treba naglasiti kako je županija kao nositelj projekta putem MPO-a prijavila dogradnju i 

rekonstrukciju Dječjeg vrtića Sirač koji se nalazi u sklopu Osnovne škole Sirač te je trenutno u 



tijeku javna nabava za  izradu dokumentacije, a nakon toga će se pokrenuti javna nabava za 

izradu samih radova u skladu s dokumentacijom, Isto tako, ističe kako je županija preko Fonda 

za solidarnost EU prošla s projektom rekonstrukcije i dogradnje Područne škole Palešnik. 

 G. Damir Bajs pozdravio je sve prisutne te upitao pročelnicu Upravnog odjela za 

financije, Suzanu Raguž Pehar da li su izvršena dugoročna kreditna zaduženja osnovnih škola 

i u kojim iznosima? 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar pojasnila je kako su Osnovna škola Rovišće i Glazbena škola 

Vatroslava Lisinskog Bjelovar potpisali dugoročne kredite u prosincu 2022. godine te ih 

realizirali i to Osnovna škola  Rovišće u iznosu od 2,8 milijuna kuna, a Glazbena škola 

Vatroslava Lisinskog Bjelovar u iznosu od  2,5 milijuna kuna. Također, Medicinska škola je u 

postupku nabave opreme te ocjene ponuda za 13 grupa, a nakon toga slijedi potpis ugovora s 

PBZ-om te realizacija kredita slijedi u svibnju ili lipnju 2023. godine.  

 G. Marijan Žiher pozdravio je sve prisutne i upitao župana g. Marka Marušića kada je u 

planu da se sredstva od 500 000 kuna podijele udrugama Bjelovarsko-bilogorske županije? 

 G. Marko Marušić naveo je kako će javni poziv biti raspisan tijekom idućeg tjedna u 

iznosu od 500 000 kuna, a koji je povećan u odnosu na prethodne godine. 

 G. Ivan Beljan pozdravio je sve prisutne te upitao župana g. Marka Marušića što se može 

učiniti po pitanju zapošljavanja inženjera građevine kojih kronično nedostaje i njihova 

zadržavanja u našoj županiji ? 

 G. Marko Marušić naveo je kako je svjestan da su plaće u Bjelovarsko-bilogorskoj 

županiji niske i da trenutno ne možemo konkurirati privatnom sektoru po pitanju određenih 

zanimanja, ali u planu je povećanje plaća kako bi se potaknuo dolazak radnika i njihov ostanak 

u našoj županiji. 

 G. Goran Romek  pozdravio je sve prisutne i upitao župana g. Marka Marušića planira li 

županija i dalje ulagati u turizam i koje mjere se planiraju poduzeti u skorije vrijeme? 

 G. Marko Marušić naveo je kako su brojke o turističkim posjetima Bjelovarsko-

bilogorske županije porasle te je time izrazito zadovoljan, a od planiranih mjera za daljnji razvoj 

turizma izdvojio je projekt Kulturnog centra Mato Lovrak gdje je raspisan javni poziv za izradu 

projektno tehničke dokumentacije te projekt biciklističke staze u koridoru stare pruge Bjelovar-

Garešnica gdje smo dobili 300 000 eura putem projektno tehničke dokumentacije. Također, 

osigurane su potpore za privatne iznajmljivače te će biti raspisan javni poziv za dodjelu potpora 

što se pokazalo kao izvrsna mjera prethodne godine. 

 

TOČKA 2. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 1. srpnja 

do 31. prosinca 2022. godine“. 



 G. Marko Marušić pojasnio je kako sukladno Zakonu o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi, dva puta godišnje podnosi predstavničkom tijelu izvješće o svom radu pa tako sada 

podnosi Izvješće o radu za prethodnih 6 mjeseci. Naveo je kako je prethodna godina bila 

izazovna, ali je i godina u kojoj su postignuti određeni uspjesi. Istaknuo je kako je županija na 

vrijeme provela postupke javne nabave za energetske usluge te se ustanove kao što su škole i 

bolnice nisu susrele s velikim cijenama plina i struje već su cijelu godinu plaćale niže cijene 

navedenih energenata. Također, naveo je kako su značajni uspjesi postignuti na području 

zdravstva i obrazovanja pa ja tako riješen problem dovršetka i opremanja Opće bolnice u 

Bjelovaru zahvaljujući Vladi Republike Hrvatske koja je uvrstila navedene kredite u državni 

proračun te na taj način spasila zdravstveni sustav Bjelovarsko-bilogorske županije jer sada sve 

zdravstvene ustanove županije konačno imaju na raspolaganju sva decentralizirana sredstva. 

Državno preuzimanje kredita za dovršetak bolnice smanjilo je i zaduženost same županije te ju 

svelo u zakonske okvire, a ona trenutno iznosi 9% od dopuštenih 20% što je značajan pomak 

od podataka koje imamo za 2021. godinu kada je zaduženost iznosila 40% što je dva puta više 

od zakonom dopuštenog. Isto tako, naveo je kako je tijekom prethodne godine, zahvaljujući 

mjerama županije zaposleno 28 mladih liječnika te su pojedine ambulante nakon dugo vremena 

dobile liječnike. Od projekata, posebno ističe projekte obnove svih Ispostava Doma zdravlja od 

kojih su odobreni projekti obnove Ispostave Daruvar i Grubišno Polje, a rezultati se još čekaju 

za projekt obnove Daruvarskih toplica koji bi pridonio razvoju wellness turizma naše županije. 

Putem Nacionalnog plana oporavka odobrena su sredstva za obnovu Dječjeg vrtića Sirač koji 

se nalazi u sklopu Osnovne škole Sirač kao i za obnovu i rekonstrukciju Područne škole 

Predavac i Područne škole Palešnik. Provedena je i druga faza dovršetka Školske sportske 

dvorane Velika Pisanica te će nakon punih 12 godina učenici napokon moći nastavu tjelesne i 

zdravstvene kulture pohađati u novoj dvorani. Planiran je i dovršetak dvorane u Hercegovcu, a 

privodi se kraju i dovršetak nove Glazbene škole Vatroslava Lisinskog u Bjelovaru što je 

projekt koji je započet bez osiguranih sredstava i bez namjere financiranja iz europskih 

sredstava. Vezano za poljoprivredu, planirane su i aktivne mjere dodjele potpora u poljoprivredi 

te su uvedene i dvije nove mjere za dodjelu potpora što je rezultat stalne komunikacije s našim 

poljoprivrednicima. Uvedene su i nove mjere za potpore gospodarstvu, a posebno je pozitivno 

prihvaćena mjera sufinanciranja nabave novih i korištenih strojeva. Za kraj je istaknuo kako je 

njegovanje dijaloga s gradovima županije, odnosi sa ministarstvima i drugim institucijama 

državne razine bio i ostat će jedan od glavnih prioriteta ove županijske vlasti i jedna od glavnih 

smjernica rada u narednom razdoblju. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je zašto rezultati prijavljenih energetskih obnova Domova zdravlja 

nisu došli u isto vrijeme za sve Ispostave ako su prijavljeni u isto vrijeme? Navela je kako 

sredstva za saniranje šteta nastalih u nevremenu nisu isplaćena građanima, a prošlo je već 6 

mjeseci od toga. Također, upitala je župana g. Marka Marušića, ako se za preuzimanje kredita 

za obnovu Opće bolnice Bjelovar te osiguranje sredstava za dovršetak Glazbene škole 

Vatroslava Lisinskog Bjelovar i Medicinske škole Bjelovar zahvalimo Vladi Republike 

Hrvatske, što je onda on radio po pitanju toga u proteklom razdoblju osim što ej njegovao 

odnose s gradovima ? 

 G. Silvestar Štefović naveo je kako smatra da župan može biti zadovoljan postignutim u 

prethodnom razdoblju, a s obzirom na okolnosti koje je zatekao nakon bivše vlasti i izvanrednih 



okolnosti koje su zatekle cijeli svijet, ali i našu županiju, a vezano za nevrijeme koje nas je 

pogodilo i koje je pokazalo kako i naše hitne službe izrazito dobro i žurno rade upravo u takvim 

nepredviđenim okolnostima. Čestita u ime kluba HDZ-a čestita županu na postignutom. 

 G. Damir Bajs naveo je kako se uspješnost rada župana u prethodnih 6 mjeseci treba 

vidjeti u predmetnom Izvješću o radu, a mjeri se u odnosu na dana obećanja prilikom 

preuzimanja vlasti i postignutim rezultatima. Tako je obećano da će se povećati potpore 

udrugama Bjelovarsko-bilogorske županije te potpore braniteljima koji će dobiti svoje mjesto 

u proračunu županije, međutim to nije izvršeno. Obećan je iskorak u provođenju EU projekata 

što također nije učinjeno budući da su sredstva od projekata rapidno smanjena u odnosu na 

razdoblje kada je on bio župan te shodno tome može se zaključiti da od predizbornih obećanja 

ništa nije ispunjeno. Također, istaknuo je kako je bolnica izgrađena za 2 godine, a njezino 

opremanje trajat će 5 godina prema izvješćima podnesenim na skupštini. Projekt Sjever nije 

uvršten u niti jedno Izvješće te shodno tome on ne može podržati ovo Izvješće o radu župana.  

 G. Dinko Pirak upitao je g. Damira Bajsa, a vezano za plaće dužnosnika u vrijeme njegova 

mandata gdje su bila 4 zamjenika župana od kojih je jedan radio volonterski, a jedna dužnosnik 

koji niti nije bio izabran dobivao je plaću zamjenika župana, da li je to istina te obrazloženje 

takvog postupanja. 

 G. Ivan Beljan usporedio je rad prošle vlasti i sadašnje te istaknuo kako je zaduženje 

županije svedeno u zakonske okvire i smanjeno na 9% od onih 40 % za vrijeme bivše vlasti. 

Posebno ga veseli dovršetak projekata koji su započeti kao primjerice dvorana u Hercegovcu 

koja je započeta 2006. godine i sada će napokon biti dovršena. Za kraj je naveo kako smatra da 

se konačno radi pametnije i podržao rad župana za prethodnih 6 mjeseci. 

 Gđa. Ines Šarić upitala je g. Ivana Beljana što on predlaže po pitanju nedostatka novca te 

istaknula kako savršeno prati županijska sredstva, a kada je riječ o novcima ustanova u kojima 

je on bio odgovoran onda ne zna ništa. 

 G. Damir Bajs replicirao je na izjavu g. Ivana Beljana kako su izgradnja nove zgrade 

Opće bolnice, Glazbene škole i Regionalnog centra kompetentnosti „projektići“ te naveo kako 

on smatra da se isti ne mogu nazvati „projektićima“ već su ključni za razvoj županije budući da 

je zgrada Opće bolnice Bjelovar jedini takav projekt u Republici Hrvatskoj te nema naznaka o 

pokretanju sličnih projekata, a koji će omogućiti da bolnica u Bjelovaru konkurira i postane 

središte u odnosu na bolnice u Koprivnici ili Velikoj Gorici. 

 G. Slavko Došen zatvorio je raspravu te zamolio župana za završnu riječ 

 G. Marko Marušić zahvalio se vijećnicima na komentarima te se osvrnuo na komentare 

g. Damira Bajsa i naveo kako su najbolji pokazatelji njegova rada ocjene Ministarstva financija 

glede zaduženosti županije te dovršetak započetih projekata bez ugroze za zdravstveni i 

obrazovani sustav županije što on nije mogao učiniti pa su u konačnici i građani Bjelovarsko-

bilogorske županije povjerenje izrazili njemu za dovršetak istih. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ , 7 glasova „protiv“ i 1 glasom „suzdržan“ donijet: 

 



ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu župana Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 

1. srpnja do 31. prosinca 2022. godine 

 

TOČKA 3. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

a) Zaključka o prihvaćanju Prijedloga Sporazuma o financiranju nastavka realizacije projekta 

izgradnje i opremanja nove zgrade Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

b) Zaključka o davanju suglasnosti ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelo Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr.med. za potpisivanje Sporazuma o financiranju nastavka realizacije 

projekta izgradnje i opremanja nove zgrade Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar.“ 

 

a) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 34 glasa „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

 o prihvaćanju Prijedloga Sporazuma o financiranju nastavka realizacije projekta 

izgradnje i opremanja nove zgrade Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar 

 

b) 

 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 34 glasa „za“ donijet: 

ZAKLJUČAK 

 o davanju suglasnosti ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelo Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr.med. za potpisivanje Sporazuma o financiranju nastavka 

realizacije projekta izgradnje i opremanja nove zgrade Opće bolnice “Dr. Anđelko 

Višić” Bjelovar 

 

 

 



TOČKA 4. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

kratkoročnom zaduženju Bjelovarsko-bilogorske županije kod Erste&Steiermarkische banke 

d.d. radi premošćivanja jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva sredstava i dospijeća 

obveza“. 

 Gđa. Ines Šarić navela joj kako joj nije jasno zašto se zadužujemo ako sad imamo novaca 

i bogati smo te upitala što je to točno jaz i što on obuhvaća jer do sada nije naišla na takav 

termin vezan za pozajmice. 

 Gđa. Suzana Raguž Pehar pojasnila je kako je termin „premošćivanje jaza“ zakonski 

termin te se i mi njime služimo, a znači prevladavanje prepreka. Zakon o proračunu navodi 

kako se jedinica područne samouprave može kratkoročno zadužiti isključivo za premošćivanje 

jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva sredstava i dospijeća obveza. Također, navodi da 

se Bjelovarsko-bilogorska županija trenutno zadužuje radi većih investicija iz županijskih 

sredstava za potrebe izrade Masterplana i za potrebe školskih ustanova. 

 G. Silvestar Štefović ponovio je kako se termin premošćivanja jaza koristi u Zakonu o 

proračunu te citirao članak zakona. 

 G. Damir Bajs naveo je kako predstavničko tijelo daje suglasnost za potpisivanje 

kratkoročnog kredita, ali ne i zadužnica kao sredstva osiguranja otplate kredite koje su poseban 

pravni posao te ne zna zašto i to nije na dnevnom redu, ali ukoliko župan smatra da to može 

potpisati i bez Županijske skupštine onda u redu. 

 G. Ivan Beljan izdvojio je kao posebno zanimljivu stavku Masterplan te naveo da, ukoliko 

je izrada prometnog Masterplana put ka poboljšanju županijskih cesta jer je Županijska uprava 

za ceste najveći problem ove županije budući da su nam ceste izrazito loše, on ga podržava kao 

i ovaj kratkoročni kredit. 

 Gđa. Dubravka Dragašević navela kako se nada da u ovo zaduženje ulaze i stipendije 

studenata medicine koje još nisu isplaćene studentima. 

 G. Slavko Došen zatvorio je raspravu. 

 Potom je sa 29 glasova „za“, 1 glasom „protiv“ i 2 glasa „suzdržan“ donijeta 

ODLUKA 

o kratkoročnom zaduženju Bjelovarsko-bilogorske županije kod Erste&Steiermarkische 

banke d.d. radi premošćivanja jaza nastalog zbog različite dinamike priljeva sredstava i 

dospijeća obveza 

 

 

 

 



TOČKA 5. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarivanju Programa korištenja sredstava od raspolaganja 

poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području Bjelovarsko-

bilogorske županije u 2022. godini.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Godišnjeg izvješća o ostvarivanju Programa korištenja sredstava od 

raspolaganja poljoprivrednim zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. godini 

 

TOČKA 6. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

izmjenama i dopuni Odluke o potporama poljoprivredi i ruralnom razvoju na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 2022. do 2025. godine.“ 

 G. Slaven Đurđević naveo je kako po pitanju te točke predlaže izmjene i dopune pa bi 

zamolio za komentar. U području ekološke proizvodnje predlaže povećanje sredstava potpore 

za ekološku proizvodnju jer bi na taj način pokazali svijest kao županija o važnosti ekološke 

proizvodnje i potaknuli tu vrstu proizvodnje budući da se Republika Hrvatska obvezala podići 

razinu ekološke proizvodnje. Druga izmjena koju predlaže je vezana za preradu prirodnih 

proizvoda, odnosno preradu voća, mesa i mlijeka koji su navedeni kao primarni proizvodi, a 

nisu jedini primarni proizvodi koje naša županija proizvodi već su tu i prerada žitarica uljarica 

i eko proizvodi, smatra da i njih treba uvrstiti. 

 G. Zlatko Pavičić pojasnio je proceduru za donošenje Odluke koja je sada predmet 

rasprave te naveo da se Odluka prvo dostavlja Ministarstvu poljoprivrede na odobrenje, a tek 

nakon toga se Odluka predlaže Županijskoj skupštini na donošenje, stoga će ove prijedloge 

zabilježiti i uzeti ih u obzir prilikom idućeg donošenja Odluke budući da ih u ovom trenutku ne 

može implementirati u Odluku jer nema odobrenje Ministarstva poljoprivrede. 

 Potom je sa 30 glasova „za“ donijeta: 

ODLUKA 

o izmjenama i dopuni Odluke o potporama poljoprivredi i ruralnom razvoju na 

području Bjelovarsko-bilogorske županije za razdoblje od 2022. do 2025. godine 

 

 

 



TOČKA 7. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o stanju sigurnosti na području Bjelovarsko-bilogorske županije u 2022. 

godini.“ 

 G. Jakob Bukvić podnio je Izvješće o stanju sigurnosti u Bjelovarsko-bilogorskoj županiji 

za 2022. godinu te napomenuo kako i dalje pripadamo skupini Policijskih uprava s najmanjim 

brojem izvršenih kaznenih djela koje se gone po službenoj dužnosti, ali postoji povećanje u 

broju prometnih prekršaja no nisu zabrinjavajući budući da su i dalje u manjem broju u odnosu 

na 2021. godinu.  

 G. Goran Romek iskoristio je priliku da ukaže na potencijalan problem koji je primijetio 

u centru grada Bjelovara u kojem se održavaju utrke automobila što predstavlja opasnost za sve 

građane koji se u večernjim satima nađu na tom mjestu. 

 G. Silvestar Štefović istaknuo je stavku Izvješća koja se odnosi na požare, a u kojoj je 

navedeno da ih je bilo više nego u prethodnoj godini, a isto povećanje očekuje se i u ovoj godini 

te koristi priliku da se i na ovaj način upozore građani na obvezu poštivanja propisanih mjera 

za spaljivanje jer je upravo to najčešći način kako dolazi do otvorenih požara. Također, predlaže 

da se pokušaju uskladiti podaci Policijske uprave s podacima Vatrogasne zajednice glede broja 

požara kao bi u izvješću bio točan broj intervencija uzrokovanih požarom jer se ti podaci 

razlikuju budući da su u Izvješću navedeni samo požari na koje su izašli i policijski službenici. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o stanju sigurnosti na području Bjelovarsko-bilogorske županije 

u 2022. godini 

 

TOČKA 8. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o izmjeni 

i dopuni Odluke o mrtvozorstvu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta  

ODLUKA 

o izmjeni i dopuni Odluke o mrtvozorstvu 

 

 

 

 



TOČKA 9. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za nadzor nad radom mrtvozornika na 

području Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 

TOČKA 10. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2022. godini.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda za 

Bjelovarsko-bilogorsku županiju u 2022. godini 

 

TOČKA 11. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o dodjeli 

javnih priznanja Bjelovarsko-bilogorske županije u 2023. godini.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o dodjeli javnih priznanja Bjelovarsko-bilogorske županije u 2023. godini 

 

TOČKA 12. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o 

raspoređivanju sredstava iz Proračuna za redovito financiranje političkih stranaka i nezavisnih 

vijećnika zastupljenih u Županijskoj skupštini Bjelovarsko-bilogorske županije za 2023. 

godinu.“ 



 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

Odluke o raspoređivanju sredstava iz Proračuna za redovito financiranje političkih 

stranaka i nezavisnih vijećnika zastupljenih u Županijskoj skupštini Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2023. godinu 

TOČKA 13. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Savjeta mladih Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. 

godinu 

 

TOČKA 14. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o dopuni 

djelatnosti Ekonomske i turističke škole Daruvar.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o dopuni djelatnosti Ekonomske i turističke škole Daruvar 

 

TOČKA 15. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar za pokretanje 

postupka javne nabave i potpisivanje ugovora s izvršiteljem usluge za opremanje nove zgrade 

škole.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 25 glasova „za“ donijet 

 

 



ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti ravnateljici Glazbene škole Vatroslava Lisinskog Bjelovar za 

pokretanje postupka javne nabave i potpisivanje ugovora s izvršiteljem usluge za 

opremanje nove zgrade škole 

 

TOČKA 16. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova dovršetka izgradnje školsko-

sportske dvorane Osnovne škole Slavka Kolara Hercegovac.“ 

 G. Ivan Beljan izrazio je zadovoljstvo što se izgradnja privodi kraju nakon toliko godina. 

 Gđa. Andrea Prugovečki Klepac naglašava kako su u planu javni pozivi Ministarstva 

regionalnog razvoja za prijavu projekata dovršetka izgradnji sportskih dvorana te se nada kako 

ćemo se moći prijaviti na taj javni poziv upravo s dvoranom Hercegovac što bi, ukoliko bi prošli 

na natječaju, dovelo do ranijeg završetka dvorane. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s izvođačem radova dovršetka 

izgradnje školsko-sportske dvorane Osnovne škole Slavka Kolara Hercegovac 

 

TOČKA 17. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s izvršiteljem usluge izrade detaljne projektne 

dokumentacije sustava navodnjavanja Kapelica – Kaniška Iva.“ 

 G. Zoran Bišćan naveo je kako smatra da zaostajemo za ovakvim projektima barem 10 

godina što se tiče sustava navodnjavanja i zadržavanja vode na poljoprivrednim zemljištima te 

pozdravlja ovaj projekt i nada se da će se nastaviti sa takvim i sličnim projektima. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju suglasnosti županu za potpisivanje ugovora s izvršiteljem usluge izrade 

detaljne projektne dokumentacije sustava navodnjavanja Kapelica – Kaniška Iva 

 

TOČKA 18. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o davanju 

ovlaštenja ravnatelju Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske županije Vedranu 



Trupcu, mag. sanit. ing., za provedbu postupka javne nabave: Laboratorijski testovi za 

molekularnu dijagnostiku Sars Cov – 2.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijeta  

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnatelju Zavoda za javno zdravstvo Bjelovarsko-bilogorske 

županije Vedranu Trupcu, mag. sanit. ing., za provedbu postupka javne nabave: 

Laboratorijski testovi za molekularnu dijagnostiku Sars Cov – 2 

 

TOČKA 19. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

davanju suglasnosti na Odluku o promjeni (proširenju) djelatnosti Zavoda za hitnu medicine 

Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 24 glasa „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o davanju suglasnosti na Odluku o promjeni (proširenju) djelatnosti Zavoda za hitnu 

medicine Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

TOČKA 20. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o 

prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području Bjelovarsko-

bilogorske županije za 2022. godinu.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijet  

ZAKLJUČAK 

o prihvaćanju Izvješća o radu Povjerenstva za zaštitu prava pacijenata na području 

Bjelovarsko-bilogorske županije za 2022. godinu 

 

 

 

 



TOČKA 21. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje: 

21.1) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za anesteziju i 

intenzivno liječenje; 

21.2) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Centralna sterilizacija; 

21.3) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Namještaj inox; 

21.4) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za kirurške sale; 

21.5) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice“Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostala medicinska 

oprema; 

21.6) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za reanimaciju; 

21.7) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: UZV za kardiologiju; 

21.8) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Uređaj za pripremu vode 

za hemodijalizu; 

21.9) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Potrošni medicinski 

material za PCR; 

21.10) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Otopine; 

21.11) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zaštitna oprema; 

21.12) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

kateteri, drenovi, sonde i kanile; 

21.13) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Lijekovi na listama HZZO-a koji imaju generičke paralele; 



21.14) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Materijal za higijenske potrebe i njegu (uključujući antiseptike i dezificijense); 

21.15) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ostali lijekovi (koji nisu uključeni u kategorije pod rednim brojem 1. i 17.); 

21.16) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Posebne skupine lijekova; 

21.17) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni material za hemodijalizu; 

21.18) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i intenzivnu medicinu; 

21.19) Odluke o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, 

Saneli Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni materijal za ortopediju i ortopedski implantati.“ 

 

21.1 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za anesteziju i 

intenzivno liječenje 

 

21.2 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Centralna sterilizacija 

 



21.3. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Namještaj inox 

 

21.4. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za kirurške 

sale 

 

21.5 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Ostala medicinska 

oprema 

 

21.6 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Oprema za 

reanimaciju 

 

 



21.7. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: UZV za kardiologiju 

 

21.8. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Uređaj za pripremu 

vode za hemodijalizu 

 

21.9. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 26 glasova „za“ donijeta 

 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Potrošni medicinski 

materijal za PCR 

 

21.10 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Otopine 



21.11. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zaštitna oprema 

 

21.12. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

kateteri, drenovi, sonde i kanile 

 

21.13. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Lijekovi na listama HZZO-a koji imaju generičke paralele 

 

21.14. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Materijal za higijenske potrebe i njegu (uključujući antiseptike i dezinficijense) 

 



21.15. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ostali lijekovi (koju nisu uključeni u kategorije pod rednim brojem 1. i 17.) 

 

21.16. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Posebne skupine lijekova 

 

21.17. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal za hemodijalizu 

 

21.18. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 27 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Potrošni materijal, naprave i instrumenti za anesteziologiju i intenzivnu medicinu 



21.19. 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o davanju ovlaštenja ravnateljici Opće bolnice “Dr. Anđelko Višić” Bjelovar, Saneli 

Grbaš Bratković, dr. med., za provedbu postupka javne nabave: Zajednička nabava – 

Ugradbeni materijal za ortopediju i ortopedski impantati 

 

TOČKA 22. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Zaključka o izmjeni 

Zaključka o davanju suglasnosti za promjenu prostora obavljanja djelatnosti u ordinaciji 

dentalne medicine.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijet 

ZAKLJUČAK 

o izmjeni Zaključka o davanju suglasnosti za promjenu prostora obavljanja djelatnosti 

u ordinaciji dentalne medicine 

 

TOČKA 23. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Donošenje Odluke o izmjeni 

Odluke o ustrojavanju i imenovanju predsjednika i članova Službeničkog suda za područje 

Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 

 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijeta 

ODLUKA 

o izmjeni Odluke o ustrojavanju i imenovanju predsjednika i članova Službeničkog suda 

za područje Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

TOČKA 24. 

 G. Slavko Došen naveo je točku dnevnog reda koja glasi: „Izbor i imenovanja: 

a) Donošenje Rješenja o imenovanju ravnatelja/ice Javne ustanove za upravljanje zaštićenim 

dijelovima prirode Bjelovarsko-bilogorske županije.“ 



 Nije bilo rasprave. 

 Potom je sa 29 glasova „za“ donijeto  

RJEŠENJE 

o imenovanju ravnatelja/ice Javne ustanove za upravljanje zaštićenim dijelovima 

prirode Bjelovarsko-bilogorske županije 

 

 

 

 

 Sjednica je završila u 16:40  

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA:    PREDSJEDNIK  

ELA VOJTEK    SLAVKO DOŠEN 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


